

# Ma Atyab Zokak el-Blat

## ما أطياب زقاق البلاط



Illustration by Genia Kodah

Sunday, 11 October 2009  
4 - 9 pm  
Beirut



الأحد، 11 تشرين الأول ٢٠٠٩  
٤ - ٩ مساءً  
بيروت

Enter Beirut, Lebanon's 5,000 year old city. Enjoy one of the most diverse quarters of the capital with its breathtaking architecture, as Beirut's historical quarters are revived with "Zokak el-Blat from Past to Present: Paths and Great Figures"

VISIT "Zokak el-Blat from Past to Present: Paths and Great Figures" and DISCOVER the true "cobbled lane" in different parts of the city on October 9, 10, and 11 from 4 to 9 pm.

JOIN Zokak el-Blat's guided tours and discover the old narrow alleys of the city (4 - 8 pm, Ashghalouna parking. For more info: +961 1 56 56 46)

COOKING DEMONSTRATION of Mfatta and other traditional Lebanese delights in Ashghalouna!

PHOTO EXPO - "Wjough w Khbar" (Faces & Stories) by SOUK EL TAYEB, ALBA and UNDP (Ecole Hariri II)

SOUK for local producers, Mouneh, and arts and crafts by UNDP (Ecole Hariri II)

... and don't miss Ma Atyab Zokak el-Blat DINER for the tastiest Beirut dishes in one of the most beautiful buildings @ Ashghalouna @ 8 pm (\$25/person - reservation required @ +961 1 36 67 58)

ها هي بيروت، مدينة الخمسة آلاف عام. استمتع بثروة زقاق البلاط الثقافية واحياءها التاريخية وعمارتها الخلابة مع "زقاق البلاط من الماضي إلى الحاضر: مسيرات ووجوه بارزة".

إكتشف المدينة في "زقاق البلاط من الماضي إلى الحاضر: مسيرات ووجوه بارزة" في ٩-١٠-١١ تشرين الأول من ٤ إلى ٩ مساءً.

شارك في زيارة زقاق البلاط واكتشف معالم المدينة في جولة مع دليل سياحي (من ٤ - ٨ مساءً. الإنطلاق من قرب اشغالنا - للمزيد من المعلومات: +961 1 56 56 46)

شاهد طبخ المفتقى مباشرة. وهي من حلويات زقاق البلاط التقليدية بالأرز والطحينة في اشغالنا!

معرض صور "وجوه وأخبار" من قبل سوق الطيب، ALBA و UNDP (مدرسة الحريري II)

سوق للمنتجين المحليين والمونة من قبل UNDP (مدرسة الحريري II)

... تذوق أطياب المدينة في عشاء "ما أطياب زقاق البلاط" في اشغالنا في الساعة ٨ مساءً (\$ ٢٥ للشخص - الرجاء تأكيد الحجز على +961 1 36 67 58)



FEAST & PEACE 2009 ARE REGIONAL FESTIVALS ORGANIZED BY SOUK EL TAYEB IN PARTNERSHIP WITH UNDP  
مهرجانات "سلام وعيد ٢٠٠٩" من تنظيم سوق الطيب بمشاركة UNDP

"Ma Atyab Zokak el-Blat" is under the patronage of the Ministry of Culture - تحت رعاية وزارة الثقافة



FONDATION LIBAN CINEMA

بيروت عاصمة  
مهرجان للثقافة

سامسونج

بلداتي  
baldati.org